
 

BOA.0002.2.3.2025 

RADA MIEJSKA PNIEWY 

 

PROTOKÓŁ NR III/25 

z XII sesji Rady Miejskiej Pniewy,  

odbytej w dniu 27 marca 2025 r.  

w Bibliotece Publicznej Miasta i Gminy CK Pniewy ul. Wolności 6  

 

XII sesję Rady Miejskiej Pniewy rozpoczęto w dniu 27 marca 2025 r.  

o godz. 16.00 a zakończono o godz. 17.48, tego samego dnia. 

 

Na ogólna liczbę 15 radnych, w sesji uczestniczyło 13 radnych. 

Obecni: 

1. Zbigniew Drgas 

2. Tomasz Fliger 

3. Magdalena Konieczna 

4. Szymon Kowalewicz 

5. Szymon Krawczyk 

6. Krzysztof Matuszak 

7. Jacek Piechocki 

8. Kamil Pogorzelczyk 

9. Paweł Prętki 

10. Karol Pściuk 

11. Maciej Ratajczak 

12. Jacek Siminiak 

13. Monika Świerkowska 

14. Bernadeta Werner 

15. Jolanta Wiśniewska 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Burmistrza- Jarosław Szurka 



2. Radny Powiatu Szamotulskiego Sławomir Chamczyk 

3. Skarbnik Gminy – Elżbieta Bandurowicz 

4. Pracownicy Urzędu Miejskiego Pniewy  

5. Kierownicy Gminnych Jednostek Organizacyjnych 

6. Sołtysi Gminy Pniewy 

Lista obecności gości stanowi załącznik 2 i 3 do niniejszego protokołu  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XI sesji. 

4. Przyjęcie porządku obrad.  

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 

8. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za rok 2024 / Przewodniczący J. 

Piechocki 

9. Zapoznanie z realizacją funduszu sołeckiego za rok 2024. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Pniewy w 2025 roku” (druk 

88/25, opin. Kom. RG) Insp. A. Graja 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji 

udzielanych z budżetu Gminy Pniewy dla publicznych i niepublicznych: szkół, 

przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz innych 

form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby 

prawne niebędące jednostkami samorządu terytorialnego (druk 89/25, opin. 

Kom. OKiSS) Kierownik A. Chojan 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji z budżetu 

Gminy Pniewy w wysokości wyższej niż określona w ustawie o finansowaniu 

zadań oświatowych dla niepublicznych przedszkoli prowadzonych na terenie 



Gminy Pniewy. (druk 90/25, op. Kom. OKiSS) Kierownik A. Chojan 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu zabudowy mieszkaniowej w rejonie ul. Wronieckiej i 

Słowiańskiej w Pniewach. (druk 91/25, opin. Kom. RG) Kierownik J. Korpik 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu aktywizacji gospodarczej w Pniewach między ul. 

Poznańską a obwodnicą miasta. (druk 92/25, opin. Kom. RG) Kierownik J. 

Korpik 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działek nr 136/2, 136/3 i 136/33 w miejscowości Turowo. 

(druk 93/25, opin. Kom. RG) Kierownik J. Korpik 

16. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2025.(druk 94/25, op. 

Kom. BiF) Skarbnik  

17. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Pniewy na lata  

2025-2034. (druk 95/25, op. K. BiF) Skarbnik  

18. Interpelacje i zapytania radnych. 

19. Wolne wnioski i informacje. 

20. Zakończenie. 

 

1. Otwarcie sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Paweł Prętki dokonał otwarcia XII sesji, 

witając radnych Rady Miejskiej, Burmistrza Gminy Pniewy Jarosława Szurkę, 

Radnego Powiatu Szamotulskiego, Skarbnika, pracowników Urzędu Miejskiego, oraz 

wszystkich obserwujących obrady online.  

Przewodniczący poinformował zgodnie z wymogami RODO, że obrady Rady 

Miejskiej Pniewy są transmitowane na żywo i utrwalane. Szczegółowe informacje i 

nagrania dostępne są na stronie internetowej Urzędu Miejskiego i w Biuletynie 

Informacji Publicznej. Jednocześnie przypomniał, że wszelkie wystąpienia i 

wypowiedzi poszczególnych osób muszą być zgodne z obowiązującymi przepisami 

dotyczącymi ochrony danych osobowych.  

Ponadto poinformował, że zgodnie z przepisami ustawy o dostępności cyfrowej 

transmisje sesji podlegają transkrypcji.  

 



2. Stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Paweł Prętki zwrócił się do radnych o 

potwierdzenie obecności w systemie eSesja. Na tej podstawie stwierdził, że na 

ogólną liczbę 15 radnych – w sesji potwierdziło obecność 13, co wobec ustawowego 

składu Rady stanowi kworum umożliwiające kontynuację obrad jak i podejmowanie 

prawomocnych uchwał.  

Nieobecni: 

- Jacek Siminiak 

- Jolanta wiśniewska 

 

3. Przyjęcie protokołu z XI sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Paweł Prętki poinformował, że protokół 

został przesłany radnym elektronicznie oraz był dostępny w formie analogowej w 

Biurze Rady. Zapytał, czy Rada przyjmuje niniejszy protokół bez czytania, bądź 

zgłasza w tym przedmiocie uwagi? 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z XI sesji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł 

Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Siminiak, Jolanta Wiśniewska 

 

 

4. Przyjęcie porządku obrad 



Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że wpłynął pisemny wniosek 

Burmistrza o wycofanie punktu 9 porządku obrad. 

 

Głos zabrał Radny Jacek Piechocki wspominając że Komisja Rewizyjna będzie 

zajmowała się funduszem sołeckim za rok 2024. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia wniosku Burmistrza o wycofanie punktu nr 9 z porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł 

Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Siminiak, Jolanta Wiśniewska 

 

 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki poinformował, że ww. informacja 

dostępna jest w systemie eSesja i radni mieli możliwość zapoznania. Zapytał, czy do 

przedstawionej informacji są zapytania. 

Brak pytań. 

Informacja Przewodniczącego Rady stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki poinformował, że ww. sprawozdanie 

wraz z kalendarzem burmistrza dostępne jest w systemie eSesja i radni mieli 

możliwość zapoznania.  



Sprawozdanie z działalności Burmistrza stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu. 

Zapytał, czy do przedstawionego sprawozdania są zapytania. 

Radny Krzysztof Matuszak zapytał o spotkanie z dnia 21 marca br. w sprawie 

elektrowni wiatrowych oraz w kwestii unieważnienia postępowania dotyczącego 

planu ogólnego Gminy Pniewy. Burmistrz odniósł się do zadanych pytań. W temacie 

planu ogólnego informacji udzielił Kierownik Jacek Korpik. 

Radny Tomasz Fliger zapytał o rozmowy z PKP w sprawie linii kolejowej oraz prosił o 

przybliżenie aplikacji do zarządzania przedszkolem. Burmistrz odpowiedział na 

zadane pytania. 

Radny Zbigniew Drgas dopytywał o temat rozmowy z dyrektorem ENEA Oświetlenie, 

co Burmistrz wyjaśnił. 

Radny Jacek Piechocki zapytał o spotkanie dotyczące przekazania gruntu w Dębinie 

oraz o termin podpisania umowy przetargowej. 

Radny Szymon Krawczyk prosił o przybliżenie rozmów z konserwatorem zabytków 

co do rewitalizacji Rynku. 

Na pytania odpowiedział Burmistrz. 

Radna Bernadeta Werner zapytała o termin nawierzchni Orlika. Na pytanie 

odpowiedział dyrektor OSiR Damian Łęszczak. 

Burmistrz zabrał głos żeby poinformować mieszkańców o spotkaniach dotyczących 

zarządzania w sytuacjach kryzysowych. O planach przebudowy schronów i schronień 

na terenie naszej gminy, szkoleniach z pierwszej pomocy, możliwości szkoleń 

strzelania z broni palnej dla mieszkańców. Nastąpi wymiana syren OSP na cyfrowe, 

przygotowujemy możliwość zapewnienia szpitala dodatkowego w Pniewach, 

możliwość przyjęcia ewakuowanych osób, na bieżąco informujemy wojsko o 

pojazdach, listy osób które będą zwolnione z obowiązku wojskowego; szkolenia dla 

kobiet w przypadku deficytu mężczyzn. Podziękował wszystkim strażakom za pracę, 

policji za wsparcie. 

Wspomniał o rozstrzygnięciu konkursów na stanowisko dyrektora przedszkola „Miś” 

oraz dyrektora Zespołu Szkół. 

 

7. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki poinformował, że wniosków nie 

złożono.  



 

8. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za rok 2024 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jacek Piechocki odczytał sprawozdanie. 

Podziękował członkom z poprzedniego składu rady oraz obecnej. 

 

9. Zapoznanie z realizacją funduszu sołeckiego za rok 2024. (punkt zdjęto z 

porządku obrad) 

 
10. Podjęcie uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Pniewy w 2025 roku” (druk 88A/25, opin. Kom. RG) Insp. A. Graja 

Projekt uchwały przedstawił Inspektor Referatu Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska Adam Graja. 

Zastępca przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego Karol Pściuk 

przedstawił pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

Głos zabrali radny Krzysztof Matuszak oraz Szymon Krawczyk. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Pniewy w 2025 roku” (druk 

88A/25, opin. Kom. RG) Insp. A. Graja.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł 

Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner 

NIEOBECNI (2) 



Jacek Siminiak, Jolanta Wiśniewska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

 

 

UCHWAŁĘ NR XII/87/25 

w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Pniewy w 2025 roku” 

Uchwała stanowi załącznik 6 do niniejszego protokołu 

 

 
11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji 

udzielanych z budżetu Gminy Pniewy dla publicznych i niepublicznych: szkół, 

przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz innych 

form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby 

prawne niebędące jednostkami samorządu terytorialnego (druk 89/25, opin. 

Kom. OKiSS) Kierownik A. Chojan 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Oświaty Adrianna Chojan 

Zastępca przewodniczącego Komisji Oświaty Kultury i Spraw Społecznych Szymon 

Krawczyk przedstawił pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielanych 

z budżetu Gminy Pniewy dla publicznych i niepublicznych: szkół, przedszkoli, 

oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz innych form wychowania 

przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne niebędące 

jednostkami samorządu terytorialnego (druk 89/25, opin. Kom. OKiSS) Kierownik A. 

Chojan.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł 

Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Siminiak, Jolanta Wiśniewska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

 

 

UCHWAŁĘ NR XII/88/25 

w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji 

udzielanych z budżetu Gminy Pniewy dla publicznych i niepublicznych: 

szkół, przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 

oraz innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez osoby 

fizyczne i osoby prawne niebędące jednostkami samorządu terytorialnego. 

 

Uchwała stanowi załącznik 7 do niniejszego protokołu 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji z budżetu 

Gminy Pniewy w wysokości wyższej niż określona w ustawie o finansowaniu 

zadań oświatowych dla niepublicznych przedszkoli prowadzonych na terenie 

Gminy Pniewy. (druk 90/25, op. Kom. OKiSS) Kierownik A. Chojan 

 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Oświaty Adrianna Chojan 

Zastępca przewodniczącego Komisji Oświaty Kultury i Spraw Społecznych Szymon 

Krawczyk przedstawił pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji z budżetu Gminy 



Pniewy w wysokości wyższej niż określona w ustawie o finansowaniu zadań 

oświatowych dla niepublicznych przedszkoli prowadzonych na terenie Gminy Pniewy. 

(druk 90A/25, op. Kom. OKiSS) Kierownik A. Chojan.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Karol Pściuk, 

Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Kamil Pogorzelczyk, Bernadeta Werner 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Siminiak, Jolanta Wiśniewska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

 

 

UCHWAŁĘ NR XII/89/25 

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji z budżetu Gminy Pniewy w 

wysokości wyższej niż określona w ustawie o finansowaniu zadań 

oświatowych dla niepublicznych przedszkoli prowadzonych na terenie 

Gminy Pniewy. 

 

Uchwała stanowi załącznik 8 do niniejszego protokołu 

 

Przewodniczący zarządził 15 minutową przerwę. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu zabudowy mieszkaniowej w rejonie ul. Wronieckiej i 

Słowiańskiej w Pniewach. (druk 91/25, opin. Kom. RG) Kierownik J. Korpik 



 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu Inwestycji i Gospodarki 

Przestrzennej  Jacek Korpik. 

Zastępca przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego Karol Pściuk 

przedstawił pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu zabudowy mieszkaniowej w rejonie ul. Wronieckiej i 

Słowiańskiej w Pniewach. (druk 91/25, opin. Kom. RG) Kierownik J. Korpik.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł 

Prętki, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Karol Pściuk 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Siminiak, Jolanta Wiśniewska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

 

 

UCHWAŁĘ NR XII/90/25 

w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

terenu zabudowy mieszkaniowej w rejonie ul. Wronieckiej i Słowiańskiej w 

Pniewach. 

 

Uchwała stanowi załącznik 9 do niniejszego protokołu 



 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu aktywizacji gospodarczej w Pniewach między ul. 

Poznańską a obwodnicą miasta. (druk 92/25, opin. Kom. RG) Kierownik J. 

Korpik 

 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu Inwestycji i Gospodarki 

Przestrzennej  Jacek Korpik. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Jacek Siminiak przedstawił 

pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu aktywizacji gospodarczej w Pniewach między ul. Poznańską a 

obwodnicą miasta. (druk 92/25, opin. Kom. RG) Kierownik J. Korpik.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł 

Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Siminiak, Jolanta Wiśniewska 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

 

 

 

UCHWAŁĘ NR XII/91/25 



w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

terenu aktywizacji gospodarczej w Pniewach między ul. Poznańską a 

obwodnicą miasta. 

 

Uchwała stanowi załącznik 10 do niniejszego protokołu 

 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działek nr 136/2, 136/3 i 136/33 w miejscowości Turowo. 

(druk 93/25, opin. Kom. RG) Kierownik J. Korpik 

 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu Inwestycji i Gospodarki 

Przestrzennej  Jacek Korpik. 

Zastępca przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego Karol Pściuk 

przedstawił pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

sposobu rozpatrzenia złożonej uwagi- za nieuwzględnieniem uwagi inwestora.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł 

Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Siminiak, Jolanta Wiśniewska 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działek nr 136/2, 136/3 i 136/33 w miejscowości Turowo. (druk 

93/25, opin. Kom. RG) Kierownik J. Korpik.  



 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł 

Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Siminiak, Jolanta Wiśniewska 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie. 

 

 

UCHWAŁĘ NR XII/92/25 

w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla działek nr 136/2, 136/3 i 136/33 w miejscowości Turowo. 

 

Uchwała stanowi załącznik 11 do niniejszego protokołu 

 

 

16. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2025.(druk 94A/25, op. 

Kom. BiF) Skarbnik  

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Elżbieta Bandurowicz. 

Radny Karol Pściuk podziękował za zmiany, które przyczynią się do poprawy dla 

mieszkańców jego okręgu. Zapytał o spotkanie z KOLD- o zabezpieczenie 

środków, złożone wnioski na dofinansowanie. Do pytań odniósł się Burmistrz. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Szymon Kowalewicz przedstawił 

pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 



 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2025.(druk 94A/25, op. Kom. 

BiF) Skarbnik.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Szymon Kowalewicz, Szymon Krawczyk, Krzysztof 

Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł Prętki, Karol Pściuk, Maciej 

Ratajczak, Bernadeta Werner 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Magdalena Konieczna, Monika Świerkowska 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Siminiak, Jolanta Wiśniewska 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

 

 

UCHWAŁĘ NR XII/93/25 

o zmianie uchwały budżetowej na rok 2025. 

 

Uchwała stanowi załącznik 12 do niniejszego protokołu 

 

 

 

17. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Pniewy na lata 2025-2034. (druk 95/25, op. K. BiF) Skarbnik  

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Elżbieta Bandurowicz. 



Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Szymon Kowalewicz przedstawił 

pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Pniewy na lata 2025-2034 (druk 95/25, op. K. BiF) Skarbnik .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł 

Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Siminiak, Jolanta Wiśniewska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

 

 

UCHWAŁĘ NR XII/94/25 

o zmianie uchwały budżetowej na rok 2025. 

 

Uchwała stanowi załącznik 13 do niniejszego protokołu 

 

 

18. Interpelacje i zapytania radnych. 

Wpłynęło zapytanie Radnego Krzysztofa Matuszaka dotyczące inwestycji marketu 

LIDL- możliwości dojazdu oraz przepustowości rowu. Burmistrz odpowiedział na 

zapytanie. 

 

 



Wpłynęły interpelacje Radnego Jacka Piechockiego, które zredagował. 

Interpelacje dotyczą : 

1. Postępowania sądowego przeciwko firmie Construkto. 

2. Kosztów związanych ze sprawą skierowaną na drogę sądową przez 

Politechnikę Wrocławską. 

3. Egzekwowania kary na wykonawcę remontu budynku Biblioteki Publicznej za 

nieterminowe dostarczenie przeglądu UDT windy. 

Przewodniczący RM Paweł Prętki poinformował o przysługującym Burmistrzowi 

prawu odpowiedzenia na w/w interpelacje na piśmie. 

 

 

19. Wolne wnioski i informacje. 

Radny Jacek Piechocki zachęcił do wzięcia udziału w szkoleniu z obsługi  

defibrylatora w Obrzycku. 

Radna Bernadeta Werner wspomniała o potrzebach OSP na zakup wozu 

strażackiego. 

Radny Tomasz Fliger poinformował o zorganizowaniu szkolenia z ratownictwa przez 

Odjechanych Team pl. 

Burmistrz poinformował o Białej Sobocie zorganizowanej przez firmę Medyk 17 maja 

br. Zachęcał mieszkańców do skorzystania z oferowanych badań. 

Radny Powiatu Szamotulskiego Sławomir Chamczyk zasugerował o innym 

zagospodarowaniu boiska do piłki plażowej przy ul. Maciejewskiego. 

 
20. Zakończenie. 

 

Z uwagi na zrealizowanie porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy 

Paweł Prętki podziękował uczestnikom za udział i XII sesję Rady Miejskiej uznał za 

zakończoną. 

 

 

 

Sporządziła            Przewodniczący Rady Miejskiej 

Izabela Olejniczak                               Paweł Prętki 

 


